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DET MULLRAR FORTFARANDE I OASEN 

En av de större och mer frekvent besökta parkerna i staden är Annelundsparken. En mycket 
trevlig park full av grönska, promenadstigar och lekpark för barnen. Dock går delar av parken 
precis utmed Borås trafiktätaste väg vilken är motorväg R40. Det finns inget skydd mot 
bullret längs de stråk i parken som är belägna närmast motorvägen. Vissa partier är det helt 
öppet mot motorvägen och det saknas träd samt buskar.  

Den 24 mars 2022 lämnade Kristdemokraterna genom mig in en motion om att avlägsna 
detta buller för Annelundsparkens besökare genom att sätta upp ett bullerskydd utmed de 
delar av parken som gränsar mot motorvägen. Den 2022-08-23 yttrade sig Fritids- och 
Folkhälsonämnden i positiva ordalag och den 2022-08-24 gjorde Tekniska nämnden 
detsamma. 

Under Kommunfullmäktiges sammanträde den 2023-04-27 landade beslutet i att bifalla 
motionen och därmed utreda om detta är möjligt. 

Ett år har nu passerat sedan det beslutet. 

 

Min fråga till Tekniska nämndens ordförande Håkan Torstensson (C): 

Hur går det med utredningen och kostnadskalkylen för att sätta upp ett bullerplank i 
Annelundsparken mot R40? 

 

 
 
Hans Gustavsson (KD) 


